
陕西萃康医药科技-人参皂苷rg3

产品名称 陕西萃康医药科技-人参皂苷rg3

公司名称 陕西萃康医药科技有限公司

价格 5000.00/千克

规格参数 品牌:萃程
规格:50%
颜色:类白色

公司地址 陕西省西安市碑林区长安北路14号朱雀广场写字
楼D307（注册地址）

联系电话  18829768577

产品详情

陕西康医药科技深耕人参皂苷系列近4年，目前已经开发出一系列适合食品保健，化妆品应用的高质量原
料。萃康利用绿色生物制造研发的人参皂苷系列，具有成本低，绿色，健康，环保等特点。并且针对于
食品保健品的特殊要求可定制不同规格的单体以及进行不同比例的复配；同时研发了针对于化妆品原料
特殊要求的可适应不同环境，澄清透亮等特点。

Shaanxi Kang Pharmaceutical Technology has been deeply engaged in the ginsenoside series for nearly 4
years, and has developed a series of high-quality raw materials suitable for food health care and cosmetics applications.
The ginsenoside series developed by Cuikang using green biological manufacturing has the characteristics of low cost,
green, healthy, and environmental protection. According to the special requirements for food and health products,
different specifications of monomers can be customized and different proportions can be compounded; At the same
time, it has developed features that can adapt to different environments and are clear and transparent according to the
special requirements of cosmetics raw materials.

     萃康医药科技秉承“科技创新，绿色制造”的理念，在生物医药原料，食品保健品原料，化
妆品原料，精细化工等领域里深耕细作，坚持“人才第一”致力于打造出一支****的生产研发团队，用
于服务和满足日与俱增的新需求。同时，也将为客户提供高品质服务作为我们的发展理念，坚持不懈。

Adhering to the concept of "technological innovation and green manufacturing", Cuikang Pharmaceutical
Technology is deeply engaged in the fields of biopharmaceutical raw materials, food and health care products raw
materials, cosmetics raw materials, fine chemicals, and other fields. Adhering to the principle of "talent first", it is
committed to creating a skilled production and research and development team to serve and meet the ever-increasing
new demands. At the same time, we will also provide high-quality services to customers as our development
philosophy, and persevere.
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